



Møtereferat

| Styremøte | | | | | | |
|-------------------|----------------------|-----------------|---------------------------------------|---------------------|------------------|---|
| Møteleder | Bente Kristensen | | Referent | | Bente Kristensen | |
| Dato | 01.07.21 | Møtested | Saniteten + Teams og elektronisk svar | Møte nr 2/21 | Sider | 4 |
| Neste møte | (25.08.21 kl. 19.00) | Møtested | Saniteten | Dato | | |
| | | | | | | |

| | Medlemmer | Sign | Tilstede | |
|---------------------|------------------------|------|--|-------|
| Leder | Bente Kristensen | BK | bente.kristensen@steinsund.com | x |
| Nestleder/varamedl. | Per Kristian Bruun | PKB | pk_bruun@outlook.com | Teams |
| Kasserer | Lena M Eriksen | LME | lenamariandersen@gmail.com | Mail |
| Sekretær | Anne Grundstad | AG | agrundstad@gmail.com | Teams |
| Leder Jaktprøveutv | Kristel Sjøstad Åsheim | KSÅ | Krissja@online.no | |
| Leder aktivitetsutv | Marta Ranset | MR | m.smabakk@hotmail.com | x |
| Styremedlem | Martin B Tøllefsen | MBT | martinbangtollefsen@gmail.com | x |
| Varamedlem | Morten Lorentzen | TL | mortenlorentzen@outlook.com | x |

| Sak nr. | SAK –TEMA | Ansv/ Frist |
|---------|---|----------------|
| 8/21 | <p>Godkjenning av innkalling og saksliste</p> <p>Vedtak: Innkalling/saksliste godkjennes</p> | |
| 9/21 | <p>Godkjenning av referat fra møte 05.04.21</p> <p>Oppfølgingsaker</p> <ul style="list-style-type: none"> • Våpenskap. Det vises til tidligere vedtak, våpenskap og oppbevaring av våpen skal tillegges materialforvalter. • Nytegning/påminning betaling medlemskap. - Foreslår vi avventer til neste møte til høsten, hvor vi legg en plan. (Folder, info m.m.) • Presentasjon av OFK i Bladet Fuglehunden. -Terje S. og Jostein har startet å skrive en presentasjon. Bente følger opp og sender ut forslag når det er ferdig. <p>Vedtak: Referat godkjennes</p> | |



| | | |
|-------|---|--|
| 10/21 | Innkomet/utgående post <ul style="list-style-type: none">• Henvendelse fra Sparebankstiftelsen, utbetaling av gave kr 25 000,-. Gaven er overført til OFK, leder har svart og takket.• Sak fra medlem – sak 14/21• Henvendelse StatSkog – apportterreng i Håkvik, 2022 – PK• Henvendelse. Narvik kommune, fritak båndtvang, Håkvik – 2021 | |
| 11/21 | Åpning dressurterreng «Holmvassmyran» <p>Viser til utredning til Per Kristian Bruun.</p> <ul style="list-style-type: none">- Styre i OFK ønsker med dette å legge til rette for klubbens medlemmer skal kunne benytte seg av treningsområdet fra 15. alternativ 17. juli. Det er ønskelig at aktivitetsutvalget i OFK lager en aktivitet som er samlende i forbindelse med åpningen av terrenget. <p>Vi må ha en kontaktperson for treningsterreng. Legge ut besøksboka, regelverk og følge litt med.</p> <p>Vedtak: Dressurterreng ved «Holmvassmyran» åpnes lørdag 17.juli kl 1100.</p> <ul style="list-style-type: none">- Martin og Marta legger ut info på FB. I tillegg legges ut regelverk for bruk.- Vi prøver å skaffe en dommer, slik at medlemmer kan ta apportbevis i forbindelse med åpningen- Materialforvalter er kontaktperson for treningsterreng. | |
| 12/21 | Nytt «system» <p>Nytt system for styre. Det foreslås å sette opp O365 for styret i OFK. Dette for å forbedre samhandlingen av informasjon, samt lett tilgang til historiske og viktige dokumenter. Det vil være et system bygget opp mot Sharepoint og Teams. Kostandene for oppsettet sponser Avarde, men Lisenskostnad må vi dekke. Estimert er ca 6-7000 årlig emva. Lisensen er ikke knyttet opp mot personer, så om det er endringer i styret kan lisensene flyttes.</p> <p>Vedtak: OFK kjøper inn nytt system, O 365, med årlig kostnad for lisens på oppad kr 8 000,- . Web-ansvarlig, Martin, er ansvarlig for bestilling og oppsett, samt opplæring for brukere</p> | |
| 13/21 | Innkjøp ny henger <p>Det vises til vedtak i årsmøtet om innkjøp av henger til klubben. Dette primært for oppbevaring av rekvisita til bruk for fuglehundprøveutvalget og aktivitetsutvalget. Det er ønskelig at hengeren er tilgjengelig til høstprøven 4. – 5. september 2021.</p> <p>Vedtak: Materialforvalter og nestleder er ansvarlig for å effektivisere vedtaket.</p> | |



| | | |
|-------|---|--|
| | Det settes ned ansvarlige for å innhente sponing/reklame på hengeren, samt utforming. Utpekes på styremøte til høsten, når hengeren er på plass. | |
| 14/21 | Innkommet sak fra medlem Vedtak: Styret behandler saken og svarer på henvendelsen | |
| 15/21 | Årsmøtesak 7/21 Apportprøver Årsmøtet har bedt styret jobbe videre med apportprøver og foreslår at forslagsstillere jobber videre med saken. Det vurderes opprettet et apportprøveutvalg, som rapporterer til styret. Vedtak: Geir Rune forespørres om å være kontaktperson/leder for aktiviteter med Apport. Han knytter til seg de han ønsker. Det lages plan for gjennomføringer av treninger, terreng, eventuelt klubbmesterskap og Apportprøve. Aktivitetene skal koordineres med leder for aktivitetsutvalget, det rapporteres til styret. | |
| 16/21 | Eventuelt - Orientering fra leder fuglehundprøveutvalget, status. Invitasjon til dommerne er sendt ut. 5-6 svar at de ikke kan dømme. Sponsorsjef, Per Kristian, ordner gave til dommere og lunsjpakke/smågave til deltakerne - Orientering fra leder i aktivitetsutvalget, status. -2 runder med Aversjonsdressur er gjennomført. Prøver å få gjennomfør en oppfølging til på regodkjenning. -Apportbevis på åpning av dressurterreng. - Klubbmesterskap leirdueskyting blir avvikles onsdag 1.9.2021 . Pris for leie av banen med baneleder er kr. 2000,-. Pris for skudd kr. 100,-, ikke medlem 130,-. Medlemmene betaler skuddene selv. - Det blir oppstart av ringtreninger etter at prøvesesongen er over. - Vi prøver å få til et valpekurs , etter at prøvesesongen er avsluttet. Aktivitetsleder er i dialog med instruktør. - OFK skal arrangere villtaften , dato fastsettes til 20. november, det settes ned en festkomite. - Orientering materialforvalter. Våpenskap med våpen er på plass hos materialforvalter. - Materialforvalter og PK møter for innkjøp av markeringsdekket og får påført logo. - Adresseendringer, nytt styre. Brønnøysundregistret, (Lena) NKK (Bente, utført), Hjemmesiden (Martin, utført), FK (Bente ok) | |



-Godkjente referat legges på hjemmesida

- Rask gjennomgang av statutter for styret, taes opp på neste møte

Fastsettelse neste styremøte, forslag onsdag 25. august kl 1900.

Saker: Ansvar/oppgaver til styremedlemmene.
 Møtestruktur, styreverv, retningslinjer,
 Årshjul